
Finansudvalget

Til: Finansministeren
Økonomi- og indenrigsministeren

Dato: 19. maj 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

FIU alm. del

Samrådsspørgsmål Ø
Er det den samlede regeringens holdning, at boligskatterne skal stige efter år
2020, hvor beskyttelsen af boligejerne fra skatteaftalen fra 2012 udløber?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kristian Jensen (V), Mike Legarth (KF),
René Christensen (DF) og Ole Birk Olesen (LA).

På udvalgets vegne

Camilla Hersom
formand
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